
c

y

m

k

   فرزين ماندگار
س�ه روز پي�ش »ج�وان« در گفت و گوي�ي ب�ا 
سيدمسعود ش�جاعي درباره آخرين تحولات خانه 
كاريكاتور گزارش�ي نوش�ت حالا س�عيد اوحدي، 
رئي�س س�ازمان فرهنگ�ي - هن�ري ش�هرداري 
تهران از احي�اي خانه كاريكات�ور و همكاري مجدد 
س�ازمان فرهنگ�ي- هن�ري ش�هرداري ته�ران 
با سيدمس�عود ش�جاعي طباطبايي خبر مي دهد. 
خانه كاريكاتور زمان��ي به عنوان مجراي��ي براي صداي 
آزادي خواهي و ظلم ستيزي عليه استكبار قلمداد مي شد 
اما بلاتكليفي طولاني اين مركز باعث شده كارآمدي آن 
تضعيف شود. نگاه طمع آلود برخي جريان ها و افراد زاويه دار 
با مباني انقلاب نيز همواره اين خانه را تهديد كرده است.  
سيدمسعود شجاعي طباطبايي در گفت و گو با »جوان« 
اعلام كرده بود اواخر سال ۹۶ از سوي امير عبدالحسيني، 
معاون هنري سازمان فرهنگي- هنري شهرداري تهران از 
سمت مديريت خانه كاريكاتور بركنار شده است و اين خبر 
حاشيه هايي چون جايگزيني مدير جديد را در پي داشت. 
اما سعيد اوحدي به حواشي خانه كاريكاتور واكنش نشان 
داده و با اشاره به برگزاري جلسه اي با سيدمسعود شجاعي 
طباطبايي رئيس سابق خانه كاريكاتور، درباره موضوعات 
مطرح شده در اين جلس��ه عنوان مي كند: سيدمسعود 
شجاعي طباطبايي از هنرمندان خوب كشور در عرصه 
كاريكاتور است كه كارهاي بسيار ارزشمندي را در كارنامه 

خود دارد. در اين جلس��ه دو موضوع را با او مطرح كردم؛ 
اول، آمادگي سازمان فرهنگي- هنري شهرداري تهران 
براي همكاري با او و اين موضوع يادآوري ش��د كه وقتي 
من به سازمان فرهنگي- هنري شهرداري تهران آمدم او از 
سازمان رفته بود )بركنار شده بود(، من به دليل شناختي 
كه از اين هنرمند ارزش��ي دارم و او را ف��رد تأثيرگذاري 
مي دانم اعلام كردم آمادگي داريم همكاري همه جانبه اي با 
هم داشته باشيم. دوم، قصد داريم از تجربيات اين هنرمند 
ارزشي در تحقق برنامه هاي ويژه اربعين حسيني در عراق 
استفاده كنيم.  رئيس سازمان فرهنگي- هنري شهرداري 
از احياي مجدد خانه كاريكاتور به عنوان مرجع هنرمندان 
كارتونيست و كاريكاتوريست به عنوان دستور كار سازمان 
فرهنگي- هنري شهرداري تهران نيز سخن گفته است 
اما بايد منتظر ماند و ديد كه احياي��ي كه اين مدير از آن 
سخن مي گويد دقيقاً قرار است چه سرانجامي براي اين 
مركز به بار بياورد.  اوحدي با بيان اينكه دو پيشنهاد كاري 
به سيدمسعود شجاعي طباطبايي ارائه كرده است، اظهار 
كرد: پيشنهاد اول، همكاري در برگزاري نمايشگاه چهلمين 
سالگرد پيروزي انقلاب اسلامي است كه عرصه كاريكاتور 
با موضوع و زمينه استكبارس��تيزي به عنوان عرصه اي 
تأثيرگذار مي تواند نقش ويژه اي داشته باشد. پيشنهاد دوم 

نيز مرتبط با برنامه هاي اربعين حسيني بود. 
   دوشغله بودنم را بهانه بركناري كردند

اما مدير سابق خانه كاريكاتور در گفت و گوي ديگري با 

باش��گاه خبرنگاران »جوان« بار ديگر از مشكلات زمان 
حضور در خانه كاريكاتور س��خن گفت و اينكه دوشغله 
بودنش را بهانه بركناري اش كرده اند.  شجاعي طباطبايي 
درباره دلايل بركناري اش از مديري��ت خانه كاريكاتور 
ايران گفت: بهتر است لفظ بركناري را به كار نبريم، زيرا 
در حقيقت ادامه كار در خانه كاريكاتور ميس��ر نبود. در 
مدتي كه از ورود معاونت هنري سازمان فرهنگي- هنري 
شهرداري تهران به خانه كاريكاتور مي گذرد، برنامه هاي 

اين خانه عملاً متوقف شده است. 
وي بيان كرد: سال ۱۳۷۵ كه اولين سال تأسيس خانه 
بود، ما ۲۰ ميليون تومان بودجه داشتيم كه با آن سايت 
ايران كارتون و مجله كارتون را راه اندازي و مسابقه هاي 
بين المللي كاريكاتور و نمايش��گاه هاي متعدد را برگزار 
كرديم. سال گذشته بودجه خانه ۱۶ ميليون تومان بود 

كه با اين مبل��غ حتي هزينه برگزاري نمايش��گاه ها هم 
تأمين نمي شد. از طرفي قرار بود دو نمايشگاه با موضوع 
معضلات شهري و پسماند برگزار كنيم كه نيمه تمام ماند 
و اعتبار ما را نزد هنرمندان خدشه دار كرد.  مدير سابق 
خانه كاريكاتور تصريح كرد: در ادامه اين مشكلات دو تن 
از همكاران متخصص ما كه يكي مسئول سايت و ديگري 
مترجم بود خانه كاريكاتور را ترك كردند و به نوعي همه 
در ها در اين خانه به روي من بسته شد به همين دليل به 
حوزه هنري رفتم كه حمايت ه��اي جدي تري از طرح 
و برنامه ها مي ش��د البته اين جابه جاي��ي يكي از دلايل 
بركناري من بود، زيرا مسئولان معاونت هنري گفتند كه 

»تو دوشغله شده اي و ديگر نبايد مدير اين خانه باشي.«
مدير مركز هنر هاي تجسمي حوزه هنري با بيان اينكه 
در هفت ماهي كه از خانه كاريكاتور بيرون آمده سكوت 

خبري پيش��ه كرده اس��ت، بيان كرد: من اميد داشتم 
كه با صحبت و گفت وگو راه حلي براي مش��كلات پيدا 
خواهيم كرد، اما متأس��فانه اين اتف��اق نيفتاد. تكليف 
حق الزحمه اساتيدي كه براي مجله كارتون كار كرده اند 
مشخص نيست از اين رو معاون هنري بايد در جلسه اي 
درباره دلايل برگزار نشدن جشنواره ها و طلب هاي مالي 
هنرمندان توضيح دهند كه متأس��فانه توجهي به اين 
مسئله ندارد.  وي افزود: پاسخگو نبودن معاونت هنري 
باعث ش��ده كه هادي حيدري صحبت هايي بي س��ند 
و مدرك درب��اره مديريت خانه كاريكات��ور مطرح كند. 
حيدري مدعي است كه ما در خانه كاريكاتور به جوانان 
فرصت ش��كوفايي نمي داديم يا مديريت طولاني مدت، 
خلاقيت را در اين خانه از بين ب��رده بود؛ بايد بگويم كه 
در همه جشنواره ها و نمايشگاه ها قبل از هر مسئله اي به 
حضور جوانان از تهران و شهرستان ها فكر مي كرديم و در 
حال حاضر خانه كاريكاتور در همه شهر هاي ايران داير 

است كه مديران آنها نيز هنرمندان جوان هستند. 
شجاعي طباطبايي در پاسخ به اينكه آيا خبر انتصاب هادي 
حيدري به عنوان مدير جديد خانه كاريكاتور صحت دارد يا 
خير، گفت: صحت ندارد؛ وقتي براي حواشي به وجود آمده 
پاسخي از سوي معاونت هنري سازمان فرهنگي- هنري 
داده نمي شود و تنها صحبت هاي هادي حيدري همه جا 
مي پيچد، اين تصور ايجاد مي شود كه ايشان مسئوليتي 

دارند يا خواهند داشت.

وقت�ي براي حواش�ي ب�ه وج�ود آمده 
پاسخي از سوي معاونت هنري سازمان 
داده نمي شود و تنها صحبت هاي هادي 
حيدري هم�ه جا مي پيچ�د، اين تصور 
ايجاد مي شود كه ايشان مسئوليتي دارند 

يا خواهند داشت

خانهكاريكاتورظلمستيزميماند
رئيس سازمان فرهنگي- هنري شهرداري تهران از احياي خانه كاريكاتور خبر داد

   محمدصادق عابديني
با كاهش نس�بي ن�رخ دلار در ب�ازار آزاد و ريزش 
قيمت ها، سلبريتي هايي كه در ماه هاي اخير دستمزد 
بازي در فيلم هاي سينمايي را نه به ريال بلكه به دلار 
مطالبه مي كردند، بايد به كاهش دس�تمزدها و در 
نتيجه پايين آمدن هزينه هاي توليد رضايت دهند. 
   دستمزد هاي دلاري براي بازي در فيلمفارسي
چند ماه پيش كه دلار جهش قيمتي خود را به  تازگي 
آغاز كرده بود، يكي از مدرسان موسيقي كه سابقه حضور 
در برنامه هاي تلويزيوني را دارد، در صفحه اجتماعي اش، 
نرخ برگزاري كلاس هاي پيانو را از واحد تومان به دلار 
تغيير داد و در جواب علاقه مندان به يادگيري موسيقي 
كه از اين كار تعجب كرده بودند، پاسخ هاي تندي داد. 
اين موسيقيدان چند روز بعد، در مصاحبه اي مطبوعاتي 
از مردم عذرخواهي كرد و بار ديگر اعلام كرد ش��هريه 
كلاس هايش را به تومان خواهد گرفت. اين ماجرا ولي 
در سينما به نوع ديگري رخ داد و درخواست هاي توماني 
خيل��ي زود جاي خود را ب��ه قرارداده��اي دلاري داد. 
سياوش حقيقي، تهيه كننده سينما، درباره دستمزدهاي 
دلاري كه برخي از بازيگران مطالبه مي كنند، مي گويد: 
برخي از بازيگران دستمزدش��ان را به دلار محاس��به 
مي كنند و اگ��ر حتي دس��تمزد آنها به ن��رخ روز دلار 
محاسبه اما به تومان پرداخت ش��ود، قبول نمي كنند 
و مي گويند بايد به دلار كاغذي دس��تمزد ما را بدهيد.  
اين تهيه كننده مي افزايد: به نظرم بازيگراني مثل رضا 
عطاران كه بخش��ي از دستمزدش��ان منوط به فروش 
است بسيار منصف تر هس��تند چون در اين صورت در 
سود و ضرر فيلم شريك مي شوند اما برخي از بازيگران 
مي گويند من يك ميليارد تومان ب��ه ازاي ۱۰ ميليارد 
فروش مي گيرم و اگر فروش فيلم شما حتي هزار تومان 
بيش از ۱۰ ميليارد فروش داشته باشد، پانصد ميليون 

تومان بايد روي دستمزدمان بگذاريد. 
   پايين آمدن توان فيلمسازي

دستمزدهاي بازيگران در س��ينماي ايران بزرگ ترين 
بخش از هزينه هاي توليد فيلم را تشكيل مي دهد. اين 
هزينه تأثير مستقيمي بر بالا رفتن ميزان مبلغ تمام شده 
ساخت يك فيلم مي شود و گران شدن فيلم ها و پايين 
آمدن حجم توليد را در پي دارد. سيده فاطمه ذوالقدر، 
نايب رئيس كميس��يون فرهنگي مجلس ب��ا انتقاد از 

درخواس��ت هاي نجومي بازيگ��ران در روزهاي گراني 
دلار و نبود نظارت بر اين مسئله، مي گويد: اين مشكل از 
ديرباز وجود داشته است به همين دليل قرار بود سازمان 
س��ينمايي با تش��كيل »نظام تهيه كنندگي سينما« 
كنترل و نظارت بر اين مه��م را در زيرمجموعه وظايف 
نظام تهيه كنندگي سينما قرار دهد و با توجه به اينكه 
نظام تهيه كنندگي سينما تش��كيل شده است، انتظار 
مي رود هرچه س��ريع تر بازخورد آن در رابطه با كاهش 
دس��تمزدهاي نجومي بازيگران ديده شود.  ذوالقدر با 
انتقاد از سازمان سينمايي و خانه سينما، به دليل ناتواني 
در مديريت وضعيت دس��تمزدهاي نجومي در سينما، 
تأكيد مي كند: انفعال از س��مت س��ازمان سينمايي و 

خانه سينما در رابطه با نظارت بر دستمزدهاي بازيگران 
پذيرفتني نيست. درواقع بازيگران و تهيه كنندگان نبايد 

در اين زمينه سليقه اي رفتار كنند. 
   رابطه ماليات با سلبريتي ها

در س��ال ۱۳۹۲، زماني كه اعلام ش��د حميد فرخ نژاد 
براي بازي در فيلم »اس��ترداد« رقم قابل توجه 48۰ 
ميليون تومان دستمزد گرفته است، روزنامه »جام جم« 
در يادداشتي انتقادي به بالا بردن بي ضابطه دستمزد 
بازيگران انتق��اد كرد و نوش��ت: »بحث اصل��ي تأثير 
دستمزد اين ستارگان در ميزان استقبال تماشاگران 
از فيلم و چرخه سالم اقتصادي است. به نظر مي رسد 
برخي س��تارگان ما بالاتر از تأثيرشان در اقتصاد فيلم 

دستمزد مي گيرند كه بسياري از اين موارد به فيلم هايي 
برمي گردد كه از بودجه دولتي يا وام هاي دولتي بهره 
مي جويند و در اين ميان آيا اداره ماليات به وظيفه اش 
عمل مي كند؟« موض��وع نپرداختن ماليات بازيگران، 
در دعواي رسانه اي علي عليزاده و حميد فرخ نژاد، بار 
ديگر س��ر باز كرد و عليزاده از فرخ نژاد پرسيد: »من از 
شما مي پرسم. فقط يك فقره دس��تمزد شما در سال 
۹۲براي فيلم استرداد 48۰ ميليون تومان يعني معادل 
۳ميليارد تومن امروز بود. با اين پول چه كرديد؟ چقدر 
برايش مالي��ات داديد؟ آن موقع ب��راي ندادن ماليات 
ارتباطات با نيروهاي امنيتي و اس��تفاده از پارتي بازي 
اشكالي نداش��ت؟« جواد نوروزبيگي، تهيه كننده نيز 
در گفت وگويي به روش ق��رارداد با ارق��ام صوري در 
قراردادها اشاره مي كند و مي گويد: به بازيگر مي گويند 
نبايد ق��رارداد ميلياردي داش��ته باش��د و از آن طرف 
تهيه كننده بازيگر را مي خواهد. به همين خاطر قرارداد 
را ۷۰۰ ميليون ثبت مي كنند ولي رقم واقعي دستمزد 

چيز ديگري است. 
   چه كسي دستمزدها را بالا مي برد؟

در ش��رايطي كه بازيگران س��ينما از پرداخت ماليات 
فرار مي كنند و قرار نيس��ت تهيه كننده ها براي اوضاع 
اقتصادي سينما معجزه كنند، چه كسي حاضر مي شود 
پول وارد چرخه س��ينما كند؟ اين س��ؤالي اس��ت كه 
تهيه كننده هاي قديمي س��ينما اين روزها درباره آن 
بسيار صحبت مي كنند، آنها معتقدند افرادي از بيرون 
وارد سينما شده و با خود پول هاي كثيف را به سينما 
آورده اند. آنها كس��اني هستند كه دس��تمزد ها را بالا 

مي برند و باعث ش��ده اند توقع بازيگران براي دستمزد 
بسيار بالاتر از عرف شود. 

مسعود ردايي، تهيه كننده، مي گويد: گاهي اوقات در 
سينما و به ويژه در شبكه نمايش خانگي دستمزدهاي 
هنگفتي به برخ��ي از بازيگران داده مي ش��ود كه اين 
موضوع روي مباحث كلان س��ينما تأثي��ر مي گذارد. 
وقت��ي بازيگري در ش��بكه نمايش خانگي دس��تمزد 
بالايي دريافت مي كند آن دس��تمزدها را در س��ينما 
هم طلب مي كند كه اي��ن روند تأثير منفي روي توليد 
آثار سينمايي مي گذارد. در چنين وضعيتي تنها يك 
كارگردان، يك تهيه كننده يا يك س��رمايه گذار ضرر 
نمي كند بلكه تمام عواملي كه دس��ت به دس��ت هم 

مي دهند تا فيلمي  ساخته شود، صدمه مي بينند. 
اين تهيه كننده با اش��اره ب��ه ورود پول هايي كه گفته 
مي ش��ود برخي افراد از بيرون س��ينما و بعض��اً براي 
پولشويي به سينما آورده اند، مي افزايد: من نمي خواهم 
درباره پول هاي ناپاكي كه وارد شبكه نمايش خانگي 
شده توضيح بدهم، به هر حال همه از هرآنچه هست و 
نيست خبر دارند، اما قاعدتاً پول هاي اينچنيني توليد 

در سينما را به مخمصه مي اندازد. 
ردايي نمي خواهد به ط��ور واضح تر بگويد منظورش از 
آنچه همه مي دانند چيست، اما سياوش حقيقي اشاره 
نزديك تري به شخصي كه باعث بالا رفتن دستمزد ها 
ش��ده، دارد و مي گويد: در حال حاضر پرونده اي وجود 
دارد كه مربوط به يك پسر جوان متولد ۶۰ است كه از 
سوي سرشاخه هاي اصلي اين جريان اقتصادي به عنوان 
طعمه در نظر گرفته شده بود. اين سرشاخه ها پول كلاني 
به حساب او واريز كرده و از طريق او وارد عمل شدند اما 
در نهايت اين موضوع برملا و حس��اب او مسدود شد با 
اين وجود بعدها مشخص شد كه بخشي از اين پول وارد 
سينما و باعث افزايش دس��تمزدها شده است.  اگرچه 
آن پس��ر متولد دهه۶۰ اين روزها در زندان اس��ت اما 
بالا رفتن قيمت دستمزدها، مانند بالا رفتن دلار است 
كه بالا رفتنش سرعت بس��يار بيشتري از پايين آمدن 
آن دارد، اما اكنون مي توان اميدوار بود كه خانه سينما 
به عنوان نهاد صنفي وارد عمل ش��ود و به آشفته بازار 
دستمزدها به خصوص دستمزدهاي دلاري بازيگران 
پايان دهد؛ اتفاقي كه مي توان��د روي روند توليد فيلم 

تأثير مثبتي بگذارد و سينما را از ركود نجات دهد.
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 هوشيار پايان مي دهد 
مدهوشي تاريخ را 

  معصومه طاهری
چند سالي مي ش��ود كه در ايام محرم هر سال شاهد بازپخش 
مجموع��ه »مختارنامه« از تلويزيون هس��تيم ب��ه صورتي كه 
خيلي ها در فضاي مجازي به طنز و جدي از اين تكرار س��الانه 
مختار گلايه دارن��د اما بايد گف��ت اين مجموع��ه تنها برنامه 
مناسبتي محرم اس��ت كه با هر بار تكرار، باز هم تازگي دارد و 
به نسبت ساير توليدات مناس��بتي مخاطب از تكرار آن اشباع 
نمي ش��ود حتي به دليل وجود مصاديق زياد جامعه كنوني ما 
با زمان مختار هر آن احس��اس مي كني��م برخي حوادث زمان 
مختارثقفي نه در تاريخ ۶۷ هجري قمري، بلكه گويي امروز و در 

دوران معاصر بوده است. 
البته گرايش بينن��دگان تلويزيوني به تك��رار مختار عمدتاً به 
دليل خاصيت محتوايي آن اس��ت كه باعث شده قدر و ارزش 
اين س��ريال تاريخي تنها به ويژگي هاي ساختاري و هنري آن 
محدود نش��ود. در واقع آنچه اهميت مجموعه »مختارنامه« را 
بالا برده است، ش��باهت زياد ماجراها و كشمكش هاي درون 
آن با واقعيت هاي سياس��ي و اجتماع��ي دوره و زمانه كنوني 
است. افرادي هستند كه مانند فتنه 88، در لباس دين و تشرع 
عمداً يا س��هواً به دين و اجتماع ضربه مي زنن��د. زماني دور در 
دوران مختار هم چني��ن حوادثي رقم خورده ب��ود. لذا وجود 
اين شباهت هاي تاريخي به صورتي شده است كه گويا روايت 
مجموعه »مختارنامه«، شرح حال ما در زمانه اكنون با شكل و 
فرم ديگري است؛ البته بخشي از اين موفقيت هم به پتانسيل 
بي نظير و ذاتي تاريخ اس��لام برمي گردد. چه اينكه تاريخ صدر 
اسلام و مناسبات و حوادث به وقوع پيوسته در آن همواره زنده 
و كاربردي است مثل ماجراي عاشورا كه به نماد ابدي رويارويي 
خير و شر تبديل شده است و بايد هوش��يارانه چرخه تاريخ را 
مطالعه و رصد كرد تا اش��تباهات آن تكرار نشود و نكته جالب 
توجه اينجاست كه ميرباقري در مجموعه »مختارنامه« از اين 
ظرفيت بكر تاريخي نهايت استفاده را برده و اين بخش از تاريخ 
را به گونه اي ترجمه و بازنمايي كرده كه هر قس��مت آن مانند 
آيينه اي شده كه زمان و زمانه خويش در آن پيداست. به عنوان 
نمونه بخشي از ديالوگ سريال مختارنامه درباره اعتماد نكردن 
به دشمن كه با دوره كنوني ما نزديكي و تطابق زيادي دارد قابل 
توجه است؛ زماني كه در محاصره اقتصادي و نظامي دشمنان 
بودند مختار خطاب به بزرگان لش��كر خود كه خواهان صلح و 
مذاكره با دشمن بودند، گفت: در ميان شما هستند كساني كه 
قصد تسليم دارند من بيعتم را از شما برمي دارم و اتمام حجت 
مي كنم. تزوير به شما امان نمي دهد تا مقاومت شما را بشكند 
بعد از غلبه شك نكنيد گردنتان را خواهد شكست. يا در بخش 
ديگري زماني كه عده اي تاجر و س��رمايه دار ام��وال ضروري 
م��ردم را در انبارهاي خود احتكار ك��رده بودند مختار خطاب 
به آنها گفت: اگر اقرار نمي كرديد كه خطايتان س��هوي بوده، 
برايتان همان حكمي را اجرا مي كردم كه درباره شمر و خولي و 
حرمله اجرا كردم. همه موجودي انبارهاي حضرات ضبط شود 
زين پس انبار كردن مايحتاج ضروري مردم جرم است و هيچ 
محموله اي از كوفه خارج نمي شود. بخشي از موجودي انبارها 
را هم روانه بازار كنيد تا قيمت هاي كاذب بشكند. خريد بيش 
از نياز هم جرم محسوب مي ش��ود و خاطيان به اشد مجازات 

محكوم خواهند شد... 
بي شك مجموعه »مختارنامه« تلنگري از برش تاريخي اسلام و 
از نوادر مجموعه هاي تأثيرگذار تلويزيوني است كه هربار نكات 
درس آموز تازه اي در لابه لاي آن كشف خواهيم كرد. چه آن كه از 
جمله راه هاي تجربه اندوزي براي هر انسان عاقلي، نگاه به تاريخ 
گذشتگان اس��ت. تاريخ همچون آيينه اي است كه گذشته را 
نشان داده و چراغي براي بهتر ديدن در آينده است. امام علي)ع( 
در نهج البلاغه به زيبايي در رابطه با عبرت گرفتن از گذشتگان 
مي فرمايند: »براي شما در تاريخ قرون گذشته درس هاي عبرت 
فراواني وجود دارد و هركس از وقايع گذشتگان عبرت بگيرد بينا 
مى شود، كسى كه بصيرت و بينايى پيدا كرد مى فهمد و آن كس 
كه فهميد عالم مى شود.« مخلص كلام به قول شاعر، هوشيار 

پايان مي دهد مدهوشي تاريخ را.

به نظر مي رسد برخي ستارگان ما بالاتر 
از تأثيرشان در اقتصاد فيلم دستمزد 
مي گيرند كه بس�ياري از اين موارد به 
فيلم هايي برمي گردد كه از بودجه دولتي 
يا وام هاي دولتي بهره مي جويند و در 
اين ميان آيا اداره ماليات به وظيفه اش 

عمل مي كند؟

نجوميبگيرانمالياتندهسينمابهكمتررضايتبدهند
انتظار كاهش دستمزد سلبريتي هاي سينما بعد از پايين آمدن قيمت دلار


